
خرده خبر

میهمانی یک هفته ای والیبال 
نوجوانان در برزیل

تیـــم والیبال نوجوانان، 11 روز قبل از شـــروع قهرمانی 
جهـــان، بـــه میهمانـــی برزیلی ها مـــی رود. رقابت های 
قهرمانـــی نوجوانان جهـــان 13 مردادمـــاه در آرژانتین 
شـــروع می شـــود، برزیلی ها 11 روز قبل از آن میهمانی 
بـــه راه انداخته اند کـــه ایـــران را هم دعـــوت کرده اند 
تا کنـــار بلغارســـتان و یـــک تیم دیگـــر اروپایـــی برای 
یک هفتـــه هم تمرین کننـــد و هم بازی. فدراســـیون 
والیبـــال کـــه از خدایش بـــود، تیـــم را 2 مـــرداد راهی 
برزیـــل می کنـــد تا هـــم دو بازی بـــا تیم برزیـــل انجام 
دهـــد و هم بـــا بلغارســـتان و البتـــه تیم ســـوم که باز 
هم اروپایی اســـت. ظاهـــراً آرژانتین میزبان هم بدش 
نمی آمـــد با تیم ایـــران بـــازی تدارکاتی قبل از شـــروع 
رقابت ها داشـــته باشـــد، اما فدراســـیون جواب منفی 
بـــه میزبـــان داد. چرا کـــه به گفتـــه امیـــر خوش خبر 
سرپرســـت تیم، شـــاگردان وکیلی 48 ســـاعت قبل از 

شـــروع رقابت هـــا وارد آرژانتین می  شـــوند.

بانوان به سالن های فوتسال می آیند
مهـــدی تـــاج، رئیـــس فدراســـیون فوتبال در جلســـه 
هم اندیشـــی مســـئولان فوتســـال از حضـــور بانوان در 
ســـالن های فوتســـال خبر داد.او که بـــه عنوان رئیس 
فدراســـیون در این جلســـه حضور داشـــت مدعی شد 
مجوزهـــای لازم بـــرای حضـــور بانـــوان در ســـالن های 
ورزشـــی را گرفته است و در شروع فصل جدید، بانوان 

باید در ســـالن های ورزشـــی شـــرکت کنند.
 

 پرسپولیس، نزدیک تر 
به تشکیل تیم فوتبال زنان

باشـــگاه پرســـپولیس در ســـال ۱۴۰۲ تیم فوتبال زنان 
خـــود را فعـــال خواهـــد کرد. بـــه نظـــر می رســـد اراده 
هیأت مدیره امسال عملی می شـــود.این باشگاه مدتی 
اســـت برنامه تشـــکیل تیم فوتبال زنان خـــود را دنبال 
می کند و ایـــن موضوع، یکی از الزامات کنفدراســـیون 
فوتبـــال آســـیا بـــرای حرفه ای ســـازی باشگاه هاســـت.
بر اســـاس اطلاعـــات دریافتـــی، موضوع تشـــکیل تیم 
زنـــان پرســـپولیس در جلســـه اخیر هیأت مدیـــره این 
باشـــگاه مطرح و مصوب شـــده و بعید نیست به زودی 
شاهد تحرکات باشگاه سرخ باشـــیم.بدین ترتیب اگر 
پرســـپولیس بخواهـــد در لیگ برتر فوتبـــال زنان ۱۴۰۲ 
حضور داشته باشـــد باید امتیاز یکی از تیم های حاضر 
در لیـــگ را خریداری کنـــد که البته این اقدام، دشـــوار 
خواهد بود.در غیـــر این صورت، پرســـپولیس باید کار 
را از دســـته اول آغـــاز کند. به نظر می رســـد شـــروع راه 
از دســـته اول، موردعلاقه باشـــگاه پرســـپولیس باشد؛ 
زیرا تجربـــه بهتـــری در زمینه فعالیـــت در بخش زنان 

در اختیار باشـــگاه قـــرار می دهد.
یـــک گزینـــه مطـــرح شـــده دیگـــر نیـــز این اســـت که 
ســـازمان لیگ، تعـــداد تیم هـــای حاضر در لیـــگ برتر 
زنان را افزایش  دهد و پرســـپولیس یا دیگر باشگاه های 
مطرح را که از امســـال در بخش زنـــان تیمداری کنند 
با عنوان اعتباربخشـــی بـــه لیگ، وارد لیـــگ برتر کند، 
بـــدون آنکـــه آنهـــا از فیلتر حضـــور در دســـته اول گذر 

کرده باشـــند.

بیانیه امباپه درباره جدایی از پاریس

ادعــای روزنامه اکیپ مبنی بر تصمیم امباپه برای جدایی 
از پاریس، این روزها  سر و صدای زیادی به پا کرده است.

بعد از این ادعا، باشــگاه شــدیداً از ســتاره فرانســوی خود 
دلخور بوده و معتقد است که او باید زودتر از اینها، باشگاه 

را در جریان تصمیمش می گذاشته است.
امباپه حالا بعد از ناراحتی باشــگاه، با انتشار بیانیه ای آتش 
حواشی را شعله ورتر کرد، او در این باره ادعا می کند که از یک 
سال قبل باشگاه را در جریان تصمیم جدایی اش گذاشته 
بوده است و حتی در این باره نوشت: »من هرگز با پی اس 
جی درباره تمدید قرارداد صحبتی نداشتم. در ضمن از یک 
سال قبل، دقیقاً از 15 جولای مدیران باشگاه اطلاع داشتند 
کــه من چه تصمیمــی دارم و نمی خواهــم تمدید کنم. تنها 
اتفاقی هم که الان انجام داده ام، تأیید همان چیزی اســت 

که قبل از این شفاهاً به باشگاه گفته بودم.«
 

بازهم سرپرستی برای شهرام عظیمی
شهرام عظیمی باز هم حکم سرپرستی گرفت. این بار در 
فدراســیون شطرنج. او بعد از تجربه همزمانی سرپرستی 
ســازمان لیــگ والیبــال و معاونــت اداری مالــی باشــگاه 
استقلال و سرپرستی فدراسیون ورزش های رزمی، این بار 
حکم جدیدی برای سرپرستی فدراسیون شطرنج گرفت. 
عظیمی با استعفای حسن تأمینی رئیس سابق فدراسیون 
شــطرنج  با حکم وزیر ورزش دیروز به فدراسیون شطرنج 
رفــت و تا زمــان برگزاری مجمع انتخابات سرپرســت این 

فدراسیون است.

21
irannewspaper.ir irannewspaper

ورزشی چهارشنبه  24 خرداد  1402  شماره 8207

NBA دنور ناگتس پادشاه جدید

پایان نیم قرن انتظار
از 15 کاندیدا، 9 نفر تأیید صلاحیت شدند

22 تیر انتخابات کشتی

دست های جوکر ســکانس پایانی NBA را برای 
دنور ناگتس خوش نوشت؛ در شبی که میامی 
باز هم در حد و اندازه های خودش نبود، دنور با 
درخشــش نیکولا یوکیچ تک ستاره خود ملقب 
به جوکر، با قهرمانی در NBA طلســم 47 ساله 

را شکست.
ــا بالاخره دنور  نزدیک به نیم قرن طول کشــید ت
به حقش که حداقل  یک قهرمانی بود، برســد، 
اما بالاخره رسید.بعد از 5 بازی در سری فینال، 
 NBA ــا 4 برد کاپ را به خانه بردند تا بر بام آنها ب
بایستند. میامی هم با عملکردی دور از انتظار، 
در مجموع این 5 مسابقه فقط یک برد داشت، 
آنها در 4 بازی خود نتوانستند بیشتر از 95 امتیاز 

کســب کنند که همین رکوردی منفــی در تاریخ 
NBA از آنها به یادگار گذاشت.

قهرمانی با سرمربی ناشناخته
دنور اولین قهرمانی خــود در تاریخ را با هدایت 
ــه دســت آورد، که او  یک ســرمربی ناشــناخته ب
کسی جز مایکل ملون نبود. او با هدایت تیمش 
ــه بهتریــن شــکل ممکــن، میامــی را در ســری  ب
فینال شکست داد تا این تیم برای دومین بار در 

3 سال اخیر، نایب قهرمان شود.

اسلحه یوکیچ روی سر رقبا
ــه جوکر تک ســتاره دنور  نیکــولا یوکیچ ملقب ب
بود که یک تنه آنها را تا آسمان هفتم کشاند. اما 
قهرمانی همه ماجرا نیست، جوکر با بیشترین 
امتیاز، اسیســت و ریباند در پلــی آف این فصل 
اســم خودش را به تاریخ رقابت های NBA گره 

زد. او همچنیــن با درخشــش در پلی آف اولین 
 MVP سنتری است که در 20 سال اخیر عنوان
فینال باارزش ترین بازیکن را به خود اختصاص 
ــا مایــکل مالون  داد. همیــن هــم باعــث شــد ت
ــه عنــوان یــک فــرد بزرگ  ســرمربی تیــم، او را ب

ستایش کند.

جشن قهرمانی جنجالی با 9 مجروح
پایان ایــن انتظار 47 ســاله، درحالــی طرفداران 
ــدازی در این  ــا تیران ــه خیابان هــا کشــاند که ب را ب
جشن، 9 نفر مجروح شــدند اما جشن اصلی در 
راه است، جشنی با هزاران طرفدار در مرکز شهر.

ــام 15 مدعــی و داوطلب شــرکت در  ثبــت ن
انتخابات تعیین رئیس فدراسیون کشتی، 
حال و هوای خــاص و ویژه ای بر ورزش اول 
کشور حاکم ساخته است. در روزهای پایانی 
ریاست 4 ســاله علیرضا دبیر بر فدراسیون 
کشــتی، بعضی ها خواســتار ادامه حضور او 
به عنــوان رئیس موفــق برای اســتمرار این 
روند در فدراســیون کشتی هستند، بعضی 
از کاندیداها و داوطلبان نیز مدعی هستند 
می تواننــد بهتــر از او کشــتی را هدایــت و 
مدیریت کنند. در هر صورت آرش فولادیان، 
مدیرکل دفتر امور مشــترک فدراســیون ها 
زمان برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون 

کشــتی و تعداد افراد تأیید صلاحیت شــده 
مدیریتــی را اعــلام کرد. طبق صحبت های 
او ۲۲ تیرماه مجمع انتخاباتی کشتی برگزار 
ــد نظــر ســوابق  می شــود و در جلســه تجدی
مدیریتی کاندیدا های ریاست فدراسیون ۹ 
نفر از کاندیدا ها به لحاظ ســوابق مدیریتی 
ــه  تأییــد صلاحیــت شــدند. اســامی آنهــا ب
حراســت وزارت ورزش اعلام شــده تا تأیید 
صلاحیت نهاد های نظارتی نیز انجام شود.

محمدابراهیم امامی سخنگوی فدراسیون 
کشتی هم به پایان ریاست علیرضا دبیر در 
تاریخ 26 تیرماه اش اره می کند و می گوید: 
ــه اینکه 26 تیرمــاه، پایان مدت  »باتوجه ب
4ســاله اول ریاســت آقای علیرضــا دبیر در 
پست ریاست فدراسیون است، لذا وزارت 
ــات، در  ورزش و مســئولان برگــزاری انتخاب
ــرای جلوگیــری از وقفه و  تــلاش هســتند ب

ــروز مشــکلات احتمالــی در برنامه هــای  ب
تیم های ملی کشــتی در آستانه مسابقات 
قهرمانی جهان و بازی های آسیایی، هرچه 

زودتر انتخابات را برگزار کنند.«
او همچنین از تأیید صلاحیت مدیریتی 9 
ــدا خبر داده و ادامــه می دهد: »ثبت  کاندی
ــام و مراحل مختلف برای اعــلام تأیید یا  ن
رد صلاحیت های کاندیداها انجام شــده و 
با اعلام نظر نهادهای ذی ربط، تکلیف همه 
ــرای اطــلاع از وضعیــت تعداد، اســامی و  ب
لیست نهایی در انتخابات روشن می شود. 
براساس پیگیری های انجام شده از وزارت 
ورزش، مقرر اســت تا بزودی اسامی تأیید 
ــا اعلام  صلاحیت هــا اعــلام شــود. قطعاً ب
کاندیداهــا  و  داوطلبــان  نهایــی  لیســت 
ــرای اعلام برنامه ها  فعالیت خودشــان را ب

آغاز می کنند.

دایره طلاییلیگ بسکتبال امریکا 

دختر تاریخ ساز اپه از قهرمانی آسیا جا ماند

بختی: شمشیر لابی ها  برُنده تر بود
ملی پـــوش،  شمشـــیربازان  ورزشـــی/  گـــروه 
برای دوئـــل با آســـیایی ها فردا شـــب به چین 
می رونـــد امـــا بـــدون اعظـــم بختـــی، دختـــر 
تاریخ ســـاز اپـــه. او 10 مـــاه پیـــش در بازی های 
کشـــورهای اســـلامی با مـــدال برنـــزش پرچم 
زنـــان  بـــرد و  بـــالا  را  دختـــران شمشـــیربازی 
آســـیایی  بازی هـــای  در  حضـــور  شمشـــیرباز 
هانگـــژو را مدیـــون او هســـتند. بختـــی بـــرای 
دوئل با آســـیایی ها ســـر امتیاز رنکینگ آماده 
شـــده بود. او که کلی نقشـــه کشـــیده بود اما با 
خط خوردنش از لیســـت مسافران چین همه 
رؤیاهایش به بـــاد رفت. با اینکـــه ویزایش هم 
صـــادر شـــده اما بـــا تصمیـــم عجیـــب کمیته 

فنی فدراســـیون شمشـــیربازی، کوه خستگی 
روی دوشـــش گذاشـــته شـــد. اعظم بختی به 
قـــول خودش بابت این تصمیم شـــوکه شـــده 
و شـــاکی اســـت: »من اصرارم بـــرای حضور در 
مســـابقه قهرمانی آســـیا، برای گرفتـــن امتیاز 
رنکینـــگ جهانـــی اســـت تـــا بلکه شانســـم را 
برای ســـهمیه المپیـــک امتحان کنـــم. حضور 
در قهرمانـــی آســـیا فرصـــت خوبی بـــود که به 
راحتی از دســـتم پریـــد. نمی دانم چـــه روابط 
پشـــت پرده ای اســـت که حـــق مرا بـــه راحتی 
ضایع کردنـــد. انگار شمشـــیر لابی هـــا خیلی 
برنده تـــر از تاریخ ســـازی من بود. فدراســـیون 
می گویـــد کمیته فنـــی با حضـــورم در قهرمانی 

آسیا مخالفت کرده، در حالی که مربی سابقم 
عضـــو کمیته فنی اســـت کـــه هیـــچ رزومه ای 
نـــدارد. او با مدال مـــن در قونیـــه رزومه جمع 
کـــرد و زیرآبـــم را زد تا بـــه قهرمانی آســـیا نروم. 
یکسری از شمشیربازان که روی پیست حرفی 
برای گفتـــن ندارند، وقتی نتیجـــه نمی گیرند، 
بهتریـــن نتیجه آنها باخت روی پیســـت قونیه 
بود، اما حـــالا هر کدام یک جور دســـترنج مرا 
بالا می کشـــند و آن وقت مرا از قهرمانی آســـیا 
محروم می کنند. همه خســـتگی قونیه و مصر 

دوبـــاره به تنم برگشـــت.«
دختـــر تاریخ ســـاز شمشـــیربازی، هنـــوز ایـــن 
تصمیم را هضـــم نکرده: »از این شـــوک، حالم 

خیلـــی بد اســـت. من حتی ســـفارت هم رفتم 
و ویزایـــم هم صادر شـــد. نمی فهمم چرا با من 
ایـــن کار را کردند؟ من شمشـــیرباز کانادایی را 
در قهرمانی بـــردم که دو ماه بعـــد در ورلدکاپ 
نفر ســـوم شـــد و بهترین شمشـــیرباز قـــزاق را 
شکســـت دادم که در زون آسیا دومی را گرفت 
اما حالا آنهایی که باخته اند، مدعی شـــده اند 
و قهرمانـــی را حـــق خودشـــان می داننـــد. من 
موقعیـــت خوبـــی در رنکینگ جهانـــی دارم و 
قهرمانـــی آســـیا بهتریـــن موقعیـــت بـــود تا با 
امتیازش به ســـهمیه المپیک نزدیک تر شـــوم 
چرا که هـــر چه امتیاز رنکینگم بالاتـــر برود، در 
انتخابی المپیک قرعه بهتـــری پیدا می کنم.«

بهترین نتیجه را می گیریم
ما همه برای تیم ملی ایران تلاش مان را می کنیم، امیدوارم با توکل به خدا بهترین اتفاق ها برای تیم ایران 

بیفتد.قبل از نتیجه باید روی بهترین عملکردمان تمرکز کنیم. اگر بهترین عملکرد را داشته باشیم، 
می توانیم نتیجه هم بگیریم.

ـــرش بـ

درخواست 
میلانو برای 

قرارداد دو 
ساله بود، 
اما خودم 
خواستم 
یک ساله 
ببندم تا 
بازی در 

لیگ سری 
A را تجربه 

کنم

عبادی پور: باید به تیم ملی والیبال فرصت داد

 لیگ های پرچالش را 
دوست دارم

پدر شدن قابل وصف نیست / شاید دوباره به لیگ قهرمانان برگشتم

میلاد عبادی پور کجاست؟ این شاید سؤالی است که وقتی 
ــا، مقابل  ــا در ناگوی ــروع لیگ ملت ه ــی والیبال با ش ــم مل تی
ــود میلاد  ــید. نب ــا رس ــن خیلی ه ــه ذه ــد، ب ــف ش ــه ص ــن ب ژاپ
ــای خالی او  ــود. ج ــب آور ب ــر خیلی ها تعج ــه نظ ــور ب عبادی پ
ــتر توی ذوق زد که دریافت تیم ملی در چهار بازی  وقتی بیش
ــا معتقد  ــورد. خیلی ه ــکل خ ــگ ملت ها به مش ــه اول لی هفت

ــور دیگری رقم  ــاید نتیجه ج ــر میلاد در تیم بود، ش ــد اگ بودن
ــاز در 9 دوره  ــا 937 امتی ــه ب ــده ای ک ــورد. دریافت کنن می خ
ــت. هنوز هم  ــش رکوردداراس ــن هم قطاران ــگ ملت ها، بی لی
ــت؟« بالای  ــلاد عبادی پور نیس ــؤال بزرگ »چرا می علامت س
ــور می کردند با  ــر خیلی ها می چرخید، حتی بعضی ها تص س
حضور سید محمد موسوی در تیم و کاپیتانی اش، او نیامده 

ــتان چیز دیگری بود. ــت، اما داس اس
ــه  ــن روزها بازی های س ــه ای ــم ملی ک ــابق تی ــا کاپیتان س ــا ب م
ــد،  ــا می کن ــون تماش ــتانش را از تلویزی ــگیر دوس ــه نفس هفت
ــرا نیامد،  ــات از اینکه چ ــه اتفاق ــاره هم ــم. درب ــت کردی صحب
ــه  ــه اول ک ــم در هفت ــه تی ــد و نتیج ــه کار می کن ــا چ ــن روزه ای

ــت. ــف نیس ــی از لط ــش خال خواندن

راضی کننده بود؟ به نظر می رسد کار سخت تری 
داشتی.

تجربـــه خیلی خوبی بـــود، چون از نظر سیســـتم 
خیلـــی خـــوب هســـتند، ولی متأســـفانه آســـیب 
جزئـــی ســـاق پایـــم باعث شـــد دامنـــه حرکتی ام 
محـــدود شـــود و نتوانم پرفشـــار کار کنم اما شـــکر 

خدا حـــالا خوب هســـتم.
 ظاهراً در تیم میلانو مثل اسکرا و پلاس لیگا نبودی، آنجا 

پنج سال بازی کردی اما سری A یک فصل.
ســـال قبل، درخواســـت میلانو بـــرای قـــرارداد دو 
ســـاله بود، اما خودم خواســـتم یک ســـاله ببندم 
تا بازی در لیگ ســـری A را تجربه کنـــم و بعد برای 
تمدیـــد تصمیم بگیـــرم. نمی دانم شـــاید در آینده 

برگشتم. بازهم 
 چطور برای اورال اوفا روسیه تصمیم گرفتی؛ این بهترین 

پیشنهاد بود؟
مـــن پیشـــنهادات زیـــادی از لیگ هـــای مختلـــف 
پلاس لیـــگا، ایتالیا و ترکیه داشـــتم، ولی دوســـت 
دارم قبل از اینکه ســـنم خیلی بالا برود، لیگ های 
پرچالش را امتحان کنم. هر کـــدام تجربه خاصی 

. ست ا
  با محرومیت های ورزشی روسیه، تیم هایش نمی توانند 

در لیگ قهرمانان اروپا حاضر شوند، مشکلی با این 
قضیه نداری؟

نه. من ۴ســـال با بازی در پلاس لیگای لهســـتان، 
بازی در لیگ قهرمانان اروپا را تجربه کردم، شـــاید 

بازهـــم درآینده پایم به لیگ قهرمانان باز شـــود.
 خیلی از ورزشکارها سخت به روسیه می روند. به این 
شرایط و آب و هوای سرد روسیه با بچه کوچک فکر 

کردی؟
زندگی در هـــر جایی چالش هـــای خاص خودش 
را دارد. بازی در ســـرمای روســـیه هم سخت است، 
آن هم بـــا بچه چند ماهه، امـــا وقتی حامی خوبی 
داشـــته باشـــی، همه ســـختی ها راحت می شـــود، 
امیـــدوارم من هم امســـال فصل خوبـــی در لیگ 

روســـیه داشته باشم.
  برای رفتن به اورال اوفا با اسفندیار مشورت کردی؟ 

چون خودش ظاهراً از تیم قدیم تو یعنی اسکرا پیشنهاد 
دارد.

از  رســـید،  روســـی  تیـــم  پیشـــنهاد  وقتـــی  بلـــه، 
امیرحســـین اســـفندیار که تجربه یک فصل بازی 
در این تیم را داشـــت، شـــرایط را پرســـیدم و بعد از 
مشـــورت با او، جواب مثبـــت دادم. البته از قرارداد 

اســـفندیار اطلاع دقیقـــی ندارم.

 تیم ملی لیگ ملت ها را بد شروع کرد.
همیشـــه بازی اول در هر تورنمنتی نه تنها برای 
ما کـــه برای همه ســـخت اســـت. بهتر اســـت 
بگوییـــم تیـــم ژاپن خـــوب کار کـــرد. بچه های 
مـــا فرصـــت جبـــران دارنـــد واتفاق خـــاص و 
بزرگـــی نیفتاده و هنـــوز 11-10 بازی دیگـــر دارد و 
نمی توانیـــم به خاطر باخت مقابـــل ژاپن همه 
چیـــز را نادیده بگیریـــم. باید بـــه تیم فرصت 

شود. داده 
 می توان به نتیجه تیم در ادامه امیدوار بود؟

لیگ ملت ها پروســـه زمانبری اســـت که همه 
تیم ها بـــا هم باید بـــازی کنند، هر تیـــم 14-15 
بـــازی انجام می دهـــد، طبیعی اســـت کار برای 
همه ســـخت باشـــد، مطمئنـــم تیـــم در لیگ 
ملت هـــا بهترین عملکـــرد را خواهد داشـــت. 
بهتریـــن عملکـــرد هـــم همیشـــه نتیجـــه بـــه 
دنبالـــش دارد. من برای تیـــم و همه بچه ها در 

دو هفتـــه آینـــده آرزوی موفقیت دارم.
 خبر رسید پدر شدی، قدم نو رسیده مبارک باشد، 
برای پسرت چه اسمی انتخاب کردی، با تولدش، 

مسئولیت تو هم بیشترشد، این مسأله حضور در 
تیم ملی والیبال را سخت تر می کند؟

اســـم پســـرم را آوش گذاشـــتیم به معنای آب 
پـــاک و زلال. درســـت اســـت که با تولد پســـرم 
مسئولیت من در قبال خانواده ام بیشتر شده 
و شـــرایطم با قبـــل از تولد او فرق کـــرده، اما به 
هر حـــال بازی والیبال هم کار من اســـت و قرار 

نیســـت با تولد آوش کارم را کنار بگذارم. به هر 
حال کار و خانواده ام از هم جداســـت.

  چه مسأله ای باعث شد اجازه بگیری در لیگ 
ملت ها نباشی، می خواستی کمک حال همسرت 

باشی یا دوران نوزادی پسرت را ببینی و لذت ببری؟
و  شناســـنامه  کارهـــای  بایـــد  چـــون  دو،  هـــر 
پاســـپورت پســـرم را انجام مـــی دادم و از طرفی 
بایـــد کنـــار همســـرم و آوش باشـــم، چـــرا که 
نمی شـــود ایـــن لحظـــات را از دســـت داد.)بـــا 

) ه خند
 پدر شدن چه حسی دارد؟ حالا با تولدش احساس 

بزرگی و تکیه گاه بودن برای همسر و  فرزندت 
می کنی؟

واقعاً حـــس خارق العاده ای اســـت تا حدی که 
اصلاً کلمه ای برای توصیفـــش پیدا نمی کنم.

  برای تو که سال هاست در تیم ملی توپ می زنی، 
تصمیم گیری درباره نبودن در تیم ملی برای لیگ 

ملت ها سخت نبود؟
به هر حـــال والیبـــال بخـــش جدایی ناپذیر از 
زندگی مـــا اســـت و دوری از آن خیلی ســـخت 
اســـت، ولی تولد بچه ام کار را برایم راحت کرد.
 کاپیتانی تیم ملی و بازیکن حرفه ای بودن سخت تر 

است یا پدر شدن؟
به نظـــرم هـــر دو در عین ســـختی لذت بخش 
هســـتند. هر چند دو موضوع متفاوتی هستند 

و اصـــلاً نمی شـــود آنها را با هم مقایســـه کرد.
  چطور آقای عطایی را راضی کردی در تیم نباشی؟

برای او شـــرایط را توضیـــح دادم و او هم با درک 
شـــرایطم، اجازه داد لیگ ملت ها نباشـــم.

  کی به اردوی تیم ملی برمی گردی؟
بزودی برمی گردم.

  والیبال امسال، سال خیلی سخت و شلوغی دارد، 
آخر کار را چطور پیش بینی می کنی؟

درســـت اســـت که ســـال پرفشاری اســـت، اما 

امیـــدوارم بـــا اتفاقـــات خـــوب، ماندگارترین و 
شـــود. ســـال  خاطره انگیزترین 

  امسال ظاهراً سال هت تریک و تاریخ سازی تیم 
ملی والیبال است، از یک طرف، قهرمانی در آسیا، 
قهرمانی بازی های آسیایی هانگژو و تکرار سهمیه 

المپیک، با تکرار این اتفاقات، شاهکار والیبال رقم 
می خورد، نه؟

اگر امســـال همه این اتفاقـــات رخ دهد، عالی 
که چه عرض کنم، ســـال رؤیایی می شود. چه 
چیزی بهتـــر از اینکه در یک ســـال دو قهرمانی 
بگیریم و ســـهمیه المپیک را هـــم تکرار کنیم، 
چرا کـــه قطعـــاً حضـــور در المپیـــک رؤیای هر 

است. تیمی 
  اما خلق شاهکارها، راحت نیست. چون رقبا، دست 
و پا بسته نیستند و از طرف دیگر قاره پیمایی هم در 
لیگ ملت ها و هم برای بازی های انتخابی المپیک، 

سختی کار را دو چندان می کند. ضمن اینکه تیم 
باید در سفر ۳۲ ساعته از هانگژو به برزیل میزبان 
برسد و چهار روز بعد از فینال بازی های آسیایی در 

انتخابی المپیک با رقبای دیگری بجنگد. این قضیه 
را چطور می بینی؟

واقـــع  در  اســـت،  پیچیـــده  خیلـــی  شـــرایط 
قاره پیمایی ســـختی کار را چنـــد برابر می کند، 
چرا که مســـافرت طولانی و پرواز، آدم را خسته 
می کنـــد، ولـــی بازهـــم امیـــدوارم کـــه نتیجـــه 

بگیریم. خوبـــی 
 برگشت دوباره سید به تیم را چطور می بینی؟ 

حضورش چقدر به بالا بردن اعتماد به نفس تیم 
کمک می کند؟

ســـید از بازیکنان باتجربـــه تیم ملـــی والیبال 
اســـت و شـــک نکنید تجربه او با ماجراجویی و 
انگیـــزه بازیکنـــان جوان کمک می کنـــد تا تیم 

نتیجه بهتری بگیرد. امســـال 
 تجربه بازی در لیگ سری A و میلانو برای تو 

گپ و گفت

مهری رنجبر
روزنامه نگار

علیرضا پورسلمان رئیس 
فدراسیون شمشیربازی 
دلیل حذف دختر تاریخ ساز 
از جمع مسافران قهرمانی 
آسیا را غیبت در انتخابی 
تیم ملی می داند: »بختی از 
لیست خط نخورده است، 
او در انتخابی شرکت نکرد. 
با حذف او هیچ شمشیرباز 
دختر اپه ای در قهرمانی 
آسیا شرکت نمی کند. او 
می توانست در انتخابی 
شرکت کند، حسن یزدانی 
که نیست در انتخابی 
نیامده.«

بختی، یزدانی 
نیست که 
انتخابی ندهد


